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FAKULTETSKO VIJEĆE 
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U Sisku, 4.ožujka 2020. 

 

 

IZVJEŠTAJ S PREDSTAVLJANJA METALURŠKOG FAKULTETA U GRADITELJSKO, PRIRODOSLOVNOJ I 
RUDARSKOJ ŠKOLI U VARAŽDINU TE TEHNIČKOJ ŠKOLI ČAKOVEC U ČAKOVCU 

  

 U ponedjeljak 9. prosinca 2019. održano je predstavljanje Metalurškog fakulteta Sveučilišta 
u Zagrebu u Graditeljsko, prirodoslovnoj i rudarskoj školi u Varaždinu te Tehničkoj školi Čakovec u 
Čakovcu. Predstavljanje je održano učenicima četvrtih razreda između kojih se skupilo pedesetak 
zainteresiranih. Okupljenim učenicima predstavljeni su zanimljivi sadržaji iz područja metalurgije i 
industrijske ekologije te dane informacije o ustrojstvu i aktivnostima Metalurškog fakulteta. 
Prezentaciju, čiji je osnovni cilj predstaviti učenicima način upisa te studiranja na Metalurškom 
fakultetu, zaključili smo s nekoliko pitanja iz područja metalurgije i industrijske ekologije. 

U Graditeljsko, prirodoslovnoj i rudarskoj školi pridružila nam se i mr.sc. Štefica Tuđan koja 
je kroz kratki promotivni video predstavila djelatnost ljevaonice Metalska Industrija Varaždin d.d. 
(MIV d.d.), te mogućnosti zapošljavanja inženjera metalurgije u Varaždinu i okolici.  

U predstavljanju Fakulteta i metalurgije kao struke u Tehničkoj školi Čakovec pridružio nam 
se Branislav Branković dipl.ing.met. kao predstavnik firme Ferro-Preis d.o.o. iz Čakovca. Kroz 
promotivni film, Branislav Branković naglasio je rast i razvitak ljevaonice nabavkom nove opreme, 
uvođenje novih kvaliteta proizvoda te potrebu za novim inženjerima metalurgije. 

Ovom prilikom zahvaljujemo se ravnateljici Vesni Vrček i pedagoginji Martini Klinec iz 
Graditeljsko, prirodoslovnoj i rudarskoj školi u Varaždinu, te ravnatelju Draženu Blažeki i 
knjižničarki Sandri Vidović iz Tehničke škole Čakovec na mogućnosti i organizaciji predstavljanja. 

Također se zahvaljujemo kolegici mr.sc. Štefica Tuđan i kolegi Branislav Branković 
dipl.ing.met. na podršci i izdvojenom vremenu.  

Nadamo se da će ovakvih zajedničkih promocija sveučilišne zajednice i gospodarstva biti što 
više. 

U predstavljanju Fakulteta sudjelovali su: izv.prof.dr.sc. Natalija Dolić, Franjo Kozina, 
mag.ing.met., Igor Jajčinović, mag.ing.oecoing te Patrik Tarandek student diplomskog studije 
Metalurškog inženjerstva. 

 

U nastavku nekoliko slika…. 
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Varaždin…… 
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Čakovec…… 

 

 



 

5 

 

 

 

 

 



 

6 

 

 

 

 

 



 

7 
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Igor Jajčinović mag.ing.oecoing. 

 


